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متن پرسش

سلام و خدا قوت خدمت استاد عزیز و با آرزوی قبولی طاعات و عبادتتان. نظر جنابعالی در مورد

بورس چیست؟ حکم فقهی مرادم نیست. با توجه به نظرتان در مورد امثال بیمه، این سوال را از شما

پرسیدم. و بویژه با نگاه غرب شناسی.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حقیقتش نباید این موارد را از بنده و امثال بنده بپرسید که نمیتوانیم در

آن فضا تنفس کنیم. بحث بد و خوب نیست؛ فضای ما، فضای دیگری است. موفق باشید


